
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 377 

 

На 4 юли 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно искане за отваряне на 

запечатани помещения в сградата на общинска администрация в 

град Неделино. 

  Докладва: Цветанка Георгиева 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладва: Росица Матева 

3. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Камелия Нейкова, Емил Войнов,  

   Росица Матева, Димитър Димитров, Гергана  

   Стоянова, Красимир Ципов, Георги Баханов,  

   Любомир Георгиев, Елка Стоянова, Цветозар  

   Томов 

4. Проект на решение относно промяна в ОИК – Търговище. 

  Докладва: Цветозар Томов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Севинч Солакова, Йорданка Ганчева и Силвия 

Стойчева. 
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Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и госпожа Росица Матева – зам.-председател 

на Централната избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Десет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради отпуск отсъстват колегите Ганчева, Солакова и 

Стойчева. 

Във връзка с отсъствието на госпожа Солакова поради 

ползване на отпуск определям господин Димитров да подписва 

документацията на Централната избирателна комисия за времето на 

отсъствие на госпожа Солакова. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно искане за отваряне на 

запечатани помещения в сградата на общинска администрация в 

град Неделино с докладчик госпожа Георгиева. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчик госпожа 

Матева. 

3. Доклади по административни преписки с докладчици: 

господин Войнов, госпожа Матева, господин Димитров, господин 

Ципов, господин Баханов, господин Георгиев, госпожа Гергана 

Стоянова и аз. 

Имате ли предложения по дневния ред? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

 

Започваме с първа точка от дневния ред: 
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ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА 

ОТВАРЯНЕ НА ЗАПЕЧАТАНИ ПОМЕЩЕНИЯ В СГРАДАТА НА 

ОБЩИНСКА АДМИНИСТРАЦИЯ В ГРАД НЕДЕЛИНО. 

Госпожо Георгиева, заповядайте в точка едно. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, с вх. № НС-

14-10/04.07.2023 г. сме получили от кмета на община Неделино 

искане за отваряне на запечатани помещения в административната 

сграда на общината, в които се съхраняват изборни книжа и 

материали от проведени избори в периода 2016 г. до последните 

избори през 2023 г. 

Искането е свързано с това, че в общинската сграда се 

извършва текущ ремонт – строително-монтажни дейности, и се 

налага тези помещения да бъдат освободени. 

В проекта на решение, който ви предлагам в моя папка, има 

информация за помещенията и за всички изборни книжа, които се 

съхраняват в тях. 

Предлагам да разрешим на община Неделино да премести 

изборните книжа и материали от посочените помещения в други с 

цел освобождаването им и извършването в тях на ремонтни 

дейности. 

Моля да погледнете текста на решението и ако нямате 

възражения, да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 1936/04.07.2023 г. 

 

Преминаваме към втора точка: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 
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Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

съобщение от Административен съд – Пловдив, по адм. дело 

№ 928/2022 г., заведено с вх. № МИ-08-18-2/03.07.2023 г. С това 

съобщение ни се връчва препис от Решение № 1248 от 28 юни на 

Административен съд – Пловдив по делото, което ви казах преди 

малко. 

С това решение се осъжда Централната избирателна комисия 

да заплати на ищеца          А.            М. 3 053,99 лв., като е 

отхвърлена претенцията в частта до пълния й размер – 4 857 лв., и се 

осъжда ЦИК да заплати 650 лв., представляващи заплатени разноски 

по делото. 

Ще го предоставя на юрисконсулта, който подготвя 

документите по това дело, за да бъде извършена преценка и 

евентуално подготвена жалба срещу това решение – за сведение в 

момента. 

Колеги, докладвам ви съобщение от Националната агенция 

по приходите с вх. № ЦИК-00-216/03.07.2023 г. и още едно със 

същия входящ номер с индекс 1 – отново от същия публичен 

изпълнител, с което ни изпращат разпореждане от 3 юли, с което ни 

уведомяват, че по образувано изпълнително дело 

№ 231287001/2023 г. срещу „ПИК НЮЗ“ ЕООД е направено 

разпределение на постъпили суми по изпълнителното дело, като ни е 

изпратено и самото разпределение. За Централната избирателна 

комисия, за която трябва да се съберат суми въз основа на две 

наказателни постановления и решения – едното от 25 февруари 

2020 г., другото е от 11 август 2022 г. в размер на 2 000 лв. едното 

и 2 080 лв. – другото. Няма разпределени суми. Докладвам го за 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Преминаваме към 

трета точка: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 
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В тази точка ви докладвам писмо с вх. № ЦИК-03-

10/03.07.2023 г. от главния секретар на Министерския съвет относно 

информация за състоянието на заплащането на служителите в 

държавната администрация към 1 юли 2023 г.  

Колеги, докладвам го за запознаване. Ще бъде възложено на 

директора на дирекция „Администрация“ подготовка на преписка и 

проект на писмо да го изпратим в посочения срок – 7 юли 2023 г. 

Аналогично писмо сме получили на 30 юни 2022 г. и сме изпратили 

необходимата информация, така че по същия начин ще се подходи и 

в този случай. Моля да се запознаете с писмото. 

Връщам на доклад писмо с вх. № ЦИК-04-45/26.06.2023 г. 

относно достъп до данни от машинно гласуване, съхранявани в 

хранилището на Държавния хибриден частен облак (ДХЧО). 

Колеги, писмото съм ви го докладвала за запознаване на 

27 юни. В него се посочва, че, за да се осъществи достъп до 

хранилището, се използва устройство за достъп, разположено в 

инфраструктурата (сградата на Народното събрание). Тъй като ние 

изпратихме писмо с молба да бъде преместено местоположението на 

контактната точка – да е в помещение на Централната избирателна 

комисия, в отговор на това наше искане се посочва, че за 

преместване на свързаността от една точка в сградата до друга 

точка, трябва да се търси съдействие от съответните служители на 

Народното събрание. 

Разговарях с директора на дирекцията, която се занимава с IT 

въпросите на Народното събрание – не мога да кажа точното й 

наименование в момента. Възможно е такова преместване, където 

Централната избирателна комисия определи, като за целта ви 

предлагам да изпратим писмо до главния секретар на Народното 

събрание с искане за съдействие да бъде преместена 

комуникационната точка от зала № 134 в помещение на Централната 

избирателна комисия.  

Предлагам в този смисъл да изпратим писмо до главния 

секретар на Народното събрание. 
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Имате ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 

няма. 

В моя папка от днешна дата е описът на постъпилите в 

Централната избирателна комисия писма с протоколи и заповеди за 

отваряне на запечатани помещения, в които се съхраняват изборни 

книжа и материали. С решение на Централната избирателна комисия 

по протокол от предходни заседания писмата, които получаваме от 

общините, в изпълнение на наше Решение № 1796-НС и Решение № 

1922-НС, се класират в нарочни папки в деловодството, като 

периодично – веднъж на две седмици, отговорният служител от 

деловодството предоставя опис на постъпилите писма. 

Моля да се запознаете с описа. За периода 21 юни – 30 юни 

2023 г., са постъпили девет такива уведомителни писма от 

посочените в описа общини и райони. Докладвам го за сведение. 

Колеги, докладвам ви докладна записка с вх. № ЦИК-09-196-

1/30.06.2023 г. от директора на дирекция „Администрация“ относно 

допълнение към докладна записка с вх. № ЦИК-09-196/26.06.2023 г. 

за ползване на допълнителен платен годишен отпуск от служителите 

в администрацията на Централната избирателна комисия. 

Допълнението към докладната записка е в изпълнение на моя 

резолюция към госпожа М. за алтернативно предложение при 

условията на чл. 156, ал. 1, т. 2 от Кодекса на труда във връзка с 

чл. 139а от същия закон, подкрепено със съответните проекти на 

документи. Докладвам ви го за запознаване и обсъждане на работна 

група.  

С докладна записка – вх. № ЦИК-0-202/03.07.2023 г., се прави 

предложение относно спесимени на подписите в Българската 

народна банка за разпореждане със средствата на Централната 
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избирателна комисия и тази докладна записка от директора на 

дирекция „Администрация“ е във връзка с промяна на лицата, които 

имат право да се разпореждат със средствата по банковите сметки на 

Централната избирателна комисия, като е необходимо извършване 

на актуализиране на представения от БНБ спесимен на подписите. 

Промяната е свързана със заличаването на госпожа         Г.           М. 

от спесимена и включването на госпожа              Г.            Л.     като 

лице, полагащо втори подпис. За целта е необходимо с писмо до 

главния счетоводител на БНБ да се представи пълномощно от 

председателя на Централната избирателна комисия за всички лица, 

които имат право да подписват платежни документи, хартиен 

носител на спесимените, копие от Булстат на ЦИК и копия от 

личните карти, заверени „вярно с оригинала“ на всички лица, които 

имат право на подпис. 

Към докладната е приложен проект на писмо до главния 

счетоводител на БНБ, към което ще приложим пълномощно, с което 

се упълномощават за първи подпис заместник-председателите на 

Централната избирателна комисия и за втори подпис от 

счетоводството           Г.            Л.,             В.             Б.      и            Ж.            

П. 

Колеги, предлагам ви да одобрим така представените 

документи и да бъде изпратено писмото до главния счетоводител на 

БНБ с приложенията, за да може да се извършват плащанията на 

Централната избирателна комисия. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 

няма. 

Колеги, последният ми доклад засега е с вх. № ЦИК-09-

200/30.06.2023 г. – докладна записка от администрацията на ЦИК, 
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относно плащане на постъпила в ЦИК фактура от АДВАНСЕД 

БИЗНЕС СИСТЕМИ.  

С вх. № ЦИК-99-116/28.06.2023 г. е постъпила за плащане 

фактура по Договор № 32 от 2021 г. Договорът е сключен между 

ЦИК и АДВАНСЕД БИЗНЕС СИСТЕМИ. Доставени са тонер касети 

по заявка за осигуряване на работния процес на ЦИК. 

Заявяването на тонер касетите е одобрено с решение на 

Централната избирателна комисия по протокол от 13 юни 2023 г. 

Стойността на фактурата е в размер на 10 153, 92 лв. с ДДС и е в 

рамките на остатъка по договора с АДВАНСЕД БИЗНЕС СИСТЕМИ 

и се предлага ЦИК да одобри разхода и да разреши извършването на 

плащане по фактурата. По бюджета на Централната избирателна 

комисия има налични средства по § „материали за извършване на 

плащанията“ по предоставената от АДВАНСЕД БИЗНЕС 

СИСТЕМИ фактура. Приложен е и контролен лист за извършване на 

предварителен контрол преди извършването на разхода. 

Колеги, мисля, че с този разход е изчерпана и стойността по 

Договор № 32, сключен на 8 юли 2021 г., така че тези количества, 

доколкото имам информация от администрацията, обезпечават 

работата на Централната избирателна комисия за следващите 

месеци, но трябва да бъде обявена обществена поръчка за следващ 

период с оглед и на това, че предстоят местни избори, през 

следващата година избори за членове на Европейския парламент, 

така че надявам се документацията за обществената поръчка 

своевременно да бъде подготвена, за да може да бъде разгледана от 

Централната избирателна комисия. 

Сега ви предлагам да одобрим направеното предложение в 

докладната записка. 

Имате ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 

няма. 

Продължаваме с докладите в точка трета – господин Войнов, 

заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпил е 

доклад от експертите към ЦИК и експертите на ДАНС с вх. № НС-

23-361/30.06.2023 г. относно изследването на лог-файловете от седем  

броя машини за гласуване, използвани на изборите за народни 

представители на 2 октомври 2022 г. 

Анализът на лог-файловете е обобщен в четири точки. Има и 

заключение. Докладът е твърде кратък и затова го докладвам за 

запознаване и за обсъждане в присъствието на IT експертите за 

повече подробности. 

Предлагам във връзка с този доклад копие от доклада на 

експертите да бъде предоставен на ДАНС, като съм подготвил и 

проект на писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания, или предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Колеги, тъй като не бяха отчетени всички гласувания, моля, 

режим на прегласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 

няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпил е доклад от IT 

експертите с вх. № НС-23-363/03.07.2023 г. относно архивирането на 

данните от флашпаметите от изборите на 2 април. С доклада ни 

информират за извършеното архивиране на данните, в това число ни 

информират и че в изпълнение на протоколно решение на ЦИК са 

заличени данните от използваните компютри на Министерството на 

електронното управление преди да бъдат върнати. 
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Докладвам го за сведение и запознаване и за приобщаване 

към досието на договорите. В тази връзка ви информирам, че с 

приемо-предавателен протокол с вх. № ЦИК-00-215/30.06.2023 г. са 

върнати десетте лаптопа на Министерството на електронното 

управление. 

Следващият ми доклад е във връзка с гражданските договори 

на IT експертите. Постъпил е обобщен отчет от двамата експерти с 

вх. № НС-23-363/03.07.2023 г. С него отчитат извършената работа по 

Договор № 187 и Договор № 188.  

В заключение са направили и някои препоръки. Докладвам 

отчета за запознаване, като ще възложа на администрацията да 

комплектува документите по договорите и да подготви докладна 

записка по приключване на двата договора. 

Последният ми доклад също е за запознаване. Във връзка с 

доклада на IT експертите от 15 юни, който обсъдихме на работна 

група в тяхно присъствие, е постъпило тяхно становище с вх. № НС-

23-356-1/04.07.2023 г., с което ни информират за дейностите, които 

ще бъдат извършени евентуално от тяхна страна, ако сключим 

договор. Както казах, докладвам становището за запознаване, като за 

следобедната част на заседанието ще го върна на доклад заедно с 

други документи, които се подготвят в момента. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

заявление до Централната избирателна комисия с вх. № НС-22-

434/30.06.2023 г. от Н.   П.    Г. с посочено ЕГН и адрес.  

С това заявление господин Г. иска от Централната 

избирателна комисия да му издаде удостоверение относно негови 

кандидатирания в предизборни кампании през 2015-а, 2016-а, 2017-а 

и 2019 г. на парламентарни избори, 2015-а г. и 2017 г. на кметски 

избори, в разяснителна кампания за референдум през 2016 г., като 

представител на НРП. 
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От извършената справка в системата      …      се установява, 

че господин         Г.       е бил регистриран от ОИК – София, в 

изборите за кмет на община, проведени на 25 октомври 2015 г. от 

Национална Републиканска Партия; избори за кмет на район, 

проведени на 27 октомври 2019 г. отново с решение на ОИК – 

Столична; регистриран е като член на СИК в 24 МИР София с 

решение на 24 РИК от 27 юни 2021 г., и като председател  на 

секционна избирателна комисия с посочен номер, отново в 24 МИР – 

София, с решение от 24 октомври 2021 г. Регистриран е и като 

застъпник на независим кандидат в изборите за Народно събрание 

през 2021 г. с решение от 2 април 2021 г. Всички тези данни са 

описани в писмо, което е в моя папка с проектен номер 7189 и ви 

предлагам да го предоставим на господин    Г., като ще опишем, че 

по този начин удостоверяваме това, което той иска, в отговор на 

заявлението, което ви докладвах. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 

няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Второто заявление от господин        Г. е 

с вх. № НС-22-435/30.06.2023 г., което е подадено чрез ЦИК до 

Общинска избирателна комисия, на ръка е добавено и РИК, ул. 

„Московска“ № 33. Защо е подадено в Централната избирателна 

комисия не мога да преценя и би следвало деловодителите да укажат 

на господин Г., както е посочен адресът, тъй като са подадени на 

ръка тук, да го подаде в Общинската избирателна комисия. Така или 

иначе е прието от нашето деловодство и в тази връзка ви предлагам 

да гласуваме писмо, с което да препратим на Общинска избирателна 
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комисия – Столична, това заявление с копие до лицето за 

информация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания, 

или предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 

няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, връщам на доклад докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-197/27.06.2023 г. и информация към нея с 

вх. № ЦИК-09-197-1/28.06.2023 г. Докладвах информацията в 

предходно заседание на 29 юни за запознаване, тъй като ми беше 

предоставена непосредствено преди заседанието. 

Припомням, че тази докладна записка и информацията са във 

връзка с необходимостта да бъде подписан договор от Централната 

избирателна комисия за ползване на мобилни услуги. В докладната 

записка се правеше предложение от директора на дирекция 

„Администрация“ да бъде сключен договор с А1, като бъде 

уговорено в договора, че 17 карти ще бъдат по тарифен план 2, а 

29 карти за мобилни услуги – по тарифен план 1, и се предлагаше да 

бъде подписан договор и за десет карти за мобилен интернет.  

В тази връзка и след обсъждане в работна група ние 

възложихме на директора на дирекция „Администрация“ да се 

свърже с отговорния служител в А1 за ЦИК и да получи 

информация същата ли ще бъде офертата, ако бъде подписан 

договор за 35 карти по тарифен план 2 – по високия, и 11 карти по 

тарифен план 1, без да се закупуват устройства и да се плаща 

месечна такса за ползване на карти за мобилен интернет. 

От информацията, която ви докладвах, не става ясно дали ще 

се запази същата оферта. Направих изчисление, че всъщност по 

първоначално изпратената оферта, ако се подпише договорът, както 
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се предлага с докладната записка, а именно 17 карти по тарифен 

план 2 и 29 карти по тарифен план 1, заедно с 10 карти за мобилен 

интернет, месечната сума, която ще плаща Централната избирателна 

комисия, е 804 лв. Ако се подпише договорът по този начин за 

мобилните услуги с пет карти за интернет, месечната такса ще бъде 

718 лв. Ако сключим договора по начина, по който обсъдихме в 

работен порядък, а именно 35 карти по тарифен план 2 и 11 карти по 

тарифен план 1, ще плащаме 760 лв., което според мен означава, че 

би трябвало да се запази тази оферта, включително и бюджетът, 

който има Централната избирателна комисия, без да е необходимо 

да закупуваме и да плащаме месечни такси за мобилен интернет. 

В този смисъл ви предлагам да гласуваме решение да се 

възложи на администрацията да се подготви договор за сключване 

на договор с А 1 България за ползване на 35 карти по тарифен план 2 

и 11 карти по тарифен план 1, като се запази бюджетът, включен в 

досегашния договор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка 

с направения доклад има ли изказвания, или други предложения? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Докладвам докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-203/03.07.2023 г., входирана както е обичайно за 

администрацията, в края на работния ден, разпределена днес. 

Предвид обема на докладната записка ви я докладвам за 

запознаване. Тя е във връзка с протоколно решение от 29 юни 

2023 г. относно закупуване и внедряване на нова деловодна система, 

както и на сървърна система, върху която да бъде инсталирана 

деловодната система. 
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В момента я докладвам за запознаване и ще помоля по-късно 

в заседанието да я разгледаме и евентуално да вземем решение, след 

като и колегите се запознаят с нея. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, 

имахте предложение по дневния ред. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Бих искал да ме включите в точка 

трета, ако е възможно и да създадем нова точка: т. 4 Проект на 

решение относно промяна в състава на ОИК – Търговище. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Включвам Ви в 

точка трета и допълваме нова точка четири: Проект на решение 

относно промяна в състава на ОИК – Търговище. 

Колеги, има ли други предложения по дневния ред? Няма. 

Моля, режим на  гласуване за допълване на дневния ред. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Продължаваме с доклади по трета точка. 

Определям госпожа Матева да води заседанието за кратко. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

С вх. № ЕП-00-5/04.07.2023 г. е постъпило писмо от 

„Информационно обслужване“ АД, свързано с договора, който ще 

сключим по изработването и приложението на Криптоинструмента 

за европейските избори. 

За да бъда кратък, на практика те потвърждават цената, само 

че са я обосновали малко по-подробно, по отделни пера, като 

обръщат внимание, че в сравнение с 2019 г. сегашният срок за 

изпълнение на договора е приблизително два пъти по-голям. Преди е 

бил шест месеца, сега ще бъде десет месеца. Докладвам го за 

запознаване, както и да бъде приобщено към преписката, по която 

ще се изготви докладната записка, заедно с контролен лист, за да 
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може на следващо заседание да сключим договор с 

„Информационно обслужване“ АД.  

Следващите две преписки са от Европейската мрежа в 

областта на изборното сътрудничество с вх. № ЦИК-07-61-

11/03.07.2023 г. Настъпила е промяна в планираната среща или 

конференция, която ще бъде през месец октомври, във връзка с 

подготовката на европейските избори. Този път ни посочват хотела, 

в който ще се състои тази среща, и настояват да ги уведомим кои ще 

бъдат двамата най-малко или тримата най-много участници в тази 

конференция, като настояват да има един от ръководството на 

Централната избирателна комисия. Може да погледнете – има и 

превод. В момента го докладвам за сведение – ЦИК-07-61-

11/03.07.2023 г. Веднъж съм докладвал за сведение за тази среща. 

Планирано е тази среща да бъде на така наречените водещи, тоест 

високото ниво. Поемат всички разходи за двама участници, 

евентуално за трети, ако ние решим, да изпратим трети. Единият от 

тях трябва да бъде ръководител на институцията. Уведомяват ни, че 

променят датата и очакват да изпратим имена. Имаме срок най-

късно до 14 юли да изпратим попълнена анкетна карта с имената на 

тези, които ще участват. 

От същата мрежа сме получили и протокол от последната 

среща, който е преведен – вх. № ЦИК-07-61-10. Важното от 

протокола е, че тристранните разговори по Регламента за 

политическата реклама се отлагат. Това е важният регламент, който 

да се приеме за европейските избори. Явно Шведското 

председателство не е успяло да постигне съгласие. По брой на 

местата изглежда са близко до съгласие. Има превод на целия 

протокол и всеки може да го погледне. Обсъждат се обичайните 

въпроси, които се обсъждат в мрежата – докладвам за сведение. 

С вх. № ЦИК-07-66/03.07.2023 г. имаме молба да прегледаме 

какво IFES е вкарала в своята база данни за избори – докладвам го за 

сведение. Ще направя усилия да прегледам тези 28 страници през 

всички закони, отнасящи се до избори и регламенти, за да 



16 

потвърдим дали това, което е отразено в базата им данни, е коректно 

или не. Това са моите доклади. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колега 

Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № ПВР-04-

02-20/22.06.2023 г. – писмо от 06 РУ на СДВР, с което искат да им 

предоставим информация относно посочено лице със съответното 

ЕГН дали е подало декларация в СИК под съответния номер, 

находяща се в град София, Район „Витоша“, частно СУ „Уве Кинд“ 

със съответния адрес. 

В моя папка от днес с проектен номер 7185 ще видите писмо 

до кмета на Столична община с копие до СДВР.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров,  Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам вх. № НС-04-02-

264/27.06.2023 г. – писмо от ОД на МВР – Търговище, с което искат 

да им предоставим информация относно посочено лице със 

съответното ЕГН, дали е гласувало в избирателна секция под 

съответния номер, находяща се в Република Турция. 

В моя папка от днес с проектен номер 7179 ще видите проект 

на писмо до ОД на МВР – Търговище. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 
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КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам вх. № НС-09-

181/22.06.2023 г. – писмо от Окръжен следствен отдел към Окръжна 

прокуратура – Благоевград, с което ни поставят няколко въпроса, 

свързани с лицето         М.            А.        А.   със съответното ЕГН 

дали е включена в допълнителните избирателни списъци в секция, 

находяща се в град Атина, Република Гърция. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до 

„Информационно обслужване“ АД с проектен номер 7188, с което 

искаме информация дали посоченото лице е подало заявление за 

гласуване извън страната в изборите за народни представители на 

2 октомври 2022 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Изказвания има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 

няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Последно ви докладвам за сведение вх. 

№ НС-09-140-1/29.06.2023 г. – напомнително писмо от Следствен 

отдел при Софийска градска прокуратура, с което поставят въпрос 

да отговорим в по-бърз порядък на тяхно писмо с вх. № НС-09-190. 

С наш изходящ номер от 22 юни сме отговорили на 

поставените въпроси. Разговаряно е със следователя от Следствен 

отдел при Софийска градска прокуратура, който е потвърдил, че 

нашето писмо със съответния изходящ номер от 22 юни 2023 г. е 

получено в Софийска градска прокуратура на 27 юни 2023 г. 

Докладвах го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № НС-09-139-

1/22.06.2023 г. – писмо от Софийска градска прокуратура, Следствен 
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отдел, с което молят да им изпратим заверени копия или разпечатка 

от сканирани декларации, подадени при гласуване в проведените на 

2 октомври 2022 г. избори за Четиридесет и осмо народно събрание 

в избирателна секция № 325300671 в град Люлебургас, Република 

Турция от посочено лице със съответното ЕГН. 

Подготвен е отговор, че към настоящата дата оригиналите на 

документите за гласуването в изборите за народни представители 

все още не са предадени на съхранение в Централната избирателна 

комисия, тоест не можем да направим заверени копия. 

Другият вариант е, ако Централната избирателна комисия 

прецени, да им изпратим разпечатки от сканирани, само дълбоко се 

съмнявам, че тези декларации са сканирани и са качени, както и 

протоколите на съответната секционна избирателна комисия, така че 

към момента предлагам този проект на отговор до Софийска градска 

прокуратура, Следствен отдел. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо с вх. № ЦИК-11-

25/03.07.2023 г. Писмото е до Централната избирателна комисия. 

Към него има приложения на копия от писма до други институции. 

Докладвам това писмо за сведение, тъй като не намирам в писмото 

въпрос до Централната избирателна комисия. 

Предлагам ви проект на писмо-отговор с проектен номер 

7191 на вече представената в предишно заседание преписка по 

писмо с вх. № ЦИК-07-50-4/28.06.2023 г.  

Предлагам да  разгледаме текста и ако няма забележки, да 

гласуваме този отговор. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, докладвам в 

момента за сведение и за запознаване писмо от Окръжна 

прокуратура – Хасково, с вх. № ПВР-09-35/30.06.2023 г., с което се 

изисква предоставяне от Централната избирателна комисия на 

посочени в писмото заверени преписи от документи, свързани с 

гласуването на посочено в него лице на 21 ноември 2021 г. Същото 

ще бъде резолирано към администрацията за набавяне на 

необходимите документи с цел предоставяне по писмото. 

Следващият ми доклад е с вх. № ЕП-09-1/29.06.2023 г. – 

постановление на Районна прокуратура – Хасково, за прекратяване 

на наказателно производство.  

С изпратеното ни постановление е възобновено спряно 

наказателно производство, след което също е прекратено поради 

изтеклите съгласно Наказателния кодекс давностни срокове за 

извършване на наказателното производство. Докладвам ви това 

постановление с предложение същото да не бъде обжалвано. 

Моля да гласуваме да не бъде обжалвано, тъй като, видно е, 

че са изтекли давностните срокове и считам, че няма основание за 

такова. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е за сведение 

на Централната избирателна комисия – становище от юрисконсулт 

от звено „Правна дейност“, с вх. № НС-15-535-1. Становището е по 

административнонаказателна преписка, която бяхме получили за 

продължаване на действията, от Районна избирателна комисия – 

Стара Загора, по вх. № НС-15-535. 

При постъпване на преписката с резолюция беше възложено 

да се прегледа преписката и да се представи становище относно 

етапа, на който е административнонаказателната процедура по 

преписката и действията, които следва да се предприемат от ЦИК за 

довършване на производството, като се съобразят сроковете в 

Закона за административните нарушения и наказания. 

Представеното становище, което понастоящем ви докладвам, 

е в изпълнение на тази резолюция, от юрисконсулт в звено „Правна 

дейност“, което становище следва да се представи и пред 

административнонаказващия орган за преценяване на по-нататъшни 

действия по завършване на административнонаказателното 

производство.  

Последният ми доклад в тази точка е за запознаване на този 

етап и обсъждане в работна група – писмо в отговор от 

„Информационно обслужване“ АД, с вх. № ЦИК-00-

213/28.06.2023 г. Това е във връзка с наше писмо относно 

обследване на IT инфраструктурата на Централната избирателна 

комисия, в което писмо са посочени дейностите, които 

„Информационно обслужване“ АД, считам, че следва да бъдат 

извършени с оглед това обследване. Към писмото е приложен проект 

на договор на основание Закона за електронното управление във 

връзка със системна интеграция. 

В моя папка е писмото с вх. № ЦИК-00-213. Моля, колегите 

да се запознаят, да обсъдим на работна група и да придвижим 

преписката във връзка с тези дейности. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с проектен номер 7193, което предлагам да гласуваме. То е в отговор 

на писмо от ОД на МВР – Хасково, с което се искат данни за едно 

лице, гласувало в секция № 325300610 в Република Турция в 

нарушение на Изборния кодекс. 

Писмото, което предлагам да приемем, съобщава тези от 

исканите данни, с които Централната избирателна комисия 

разполага в момента.  

Моля да го погледнете и да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, връщам на доклад 

преписка с наш вх. № ПВР/НС-9-94/26.06.2023 г., като ви предлагам 

и проект на отговор по направеното запитване от следовател към 

Окръжен следствен отдел при Окръжна прокуратура – Бургас. 

Моля да се запознаете с проекта на отговор и да го подложим 

на гласуване – проектен номер 7174. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 



22 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Докладвам ви преписка с вх. № НС-09-

192 от Следствен отдел към Окръжна прокуратура – Разград. Към 

същата преписка има подготвен отговор с проектен номер 7190. 

Моля да го погледнете и да го подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по този 

проект имате ли изказвания? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

 

Преминаваме към точка четвърта: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОИК – ТЪРГОВИЩЕ. 

Заповядайте, господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам ви проект на 

решение с проектен номер 1915 във вътрешната мрежа в папка с мои 

инициали от днешна дата. Проектът е относно промяна в състава на 

ОИК – Търговище, област Търговище. 

В Централната избирателна комисия с вх. № МИ-11-

13/03.07.2023 г. е постъпило предложение от коалиция „БСП за 

България“ чрез техен упълномощен представител в Търговище. 

Предложението е на мястото на Валери Георгиев Симеонов, 

чиито пълномощия сме предсрочно прекратили с Решение № 1845-

МИ/30.03.2023 г., за член на ОИК – Търговище, да бъде назначена 

госпожа Валентина Михайлова Антонова.  

Приложени са документите, които следва да бъдат 

приложени – декларация по чл. 75 и копие от дипломата за 

завършено висше образование, както и пълномощното на госпожа 

Деница Константинова. 
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Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 5 от 

Изборния кодекс предлагам да вземем решение, с което да назначим 

за член на ОИК – Търговище, област Търговище Валентина 

Михайлова Антонова и да й се издаде съответното удостоверение. 

Това е проектът на решение, което предлагам да приемем. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по този проект на решение? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 1937-МИ/04.07.2023 г.  

Колеги, връщаме се в точка трета. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, връщам на доклад 

докладна записка с вх. ЦИК-09-203/03.07.2023 г., която докладвах в 

началото на заседанието, във връзка с внедряване на нова деловодна 

система и осигуряване на сървър за работата на тази деловодна 

система. 

Към докладната записка са приложени два договора – 

единият е за закупуване и доставка на версия 2023 на софтуерна 

система „Архимед“ заедно с приложен сървър, клиентски лицензи, 

конкурентни web лицензи. Договорът е съгласуван от директора на 

дирекция „Администрация“ и ръководителя на звено „Правна 

дейност“. 

Вторият проект на договор е за доставка на сървърна машина, 

на операционна система, инсталация, настройка и пускане на тези 

системи. И двата договора отново са съгласувани от директора на 
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дирекция „Администрация“ и ръководителя на звено „Правна 

дейност“. 

В докладната записка се прави предложение от 

администрацията да бъдат подписани тези два договора.  

Към докладната има контролен лист за извършване на 

предварителен контрол от финансовия контрольор, в който е 

изразено мнение за законосъобразност относно поемане на 

задълженията, описани в докладната записка. 

Предлагам да вземем решение да упълномощим председателя 

на Централната избирателна комисия да подпише тези два договора 

за Централната избирателна комисия,  с които да се закупи сървър и 

деловодна система, която да бъде инсталирана върху този сървър, 

като няколко пъти в работен порядък сме обсъждали както проекта 

на договор за деловодната система, така и офертите, които са 

изпратени.  

Едновременно с това да гласуваме и писмо до Народното 

събрание, което се намира във вътрешната мрежа с проектен номер 

7199, с което да поискаме съдействие за ползване на сървърното 

помещение на Народното събрание, в което се намира и 

понастоящем сървъра на Централната избирателна комисия, за 

разполагане на новия сървър, който ще бъде закупен. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания, или други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 
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Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото за 6 юли 

2023 г., четвъртък, от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 12,20 ч.) 

 

 

   

   ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

   ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Димитър Димитров 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


